
Gemeentelijke adviesraad van Senioren 
 

Notulen van de statutaire vergadering van 13 december 2021 

 

Aanwezige effectieve leden: M. en Mw. BRAQUET M.P., BREBART F., CARON P., DREZE 

JR., JONCKEERE T., MARSIGNY M., STERN R., STRAUWEN J., VANDEN BAVIERE 

M., VERHULST F.  

 

Afwezig: M. en Mw. BALTHAZART A., de LE HOYE K., RUEBENS P., VANWELDE A.  

 

Aanwezige plaatsvervangende leden: M. en Mw. BEGON C., LACROIX M., SKEY A., 

CORNILLIE F. 

 

Gemeente: M. DELEUZE O., Burgemeester en Mw. NGUYEN H., Schepen van Sociaal Leven 

en Senioren 

 

Dienst Sociaal leven: Mw. VANCAENEGHEM V., PERMANNE S., MUKASHYAKA E. 

 

Punt 1 : onthaal van de deelnemers en rondvraag indien nodig 

 

De burgemeester heet de leden van de Adviesraad welkom. Hij maakt de balans op van de 

Covid-epidemie in de gemeente. Hij wijst erop dat de vaccinatiegraad 70 % bedraagt en de 

opkomst van de variant “OMICRON” dreigend is. 

Hij brengt de huidige situatie van de gemeenteraden ter sprake. De zittingen vinden via 

videoconferentie plaats. 

 

Punt 2: De notulen van 8 november 2021: correctie en bevestiging van de 

oprichting/voortzetting van de commissies en hun samenstelling 

 

Op vraag van Thierry JONCKHEERE wordt volgend punt aangepast: 

“2.1 Informatica 

Onlangs kwam de gemeentelijke commissie samen. Zoals elk jaar maakt de Gemeente een 

budget vrij voor de OCR. Ze voorziet een nauwere samenwerking tussen de vzw FOBAGRA en 

de GAVS en ze zou een publieke informaticus willen aanwerven die ter beschikking zou staan 

van de gehele bevolking van de gemeente” 

3. Communicatie 

Jean-Roger DREZE wenst geen deel uit te maken van de commissie “Communicatie”, waarvan 

akte. Hij wenst daarentegen François VERHULST te vervoegen in het kader van de 

inventarisatie van de Brusselse adviesraden. 

De vertegenwoordigers van de andere GAVS kunnen best tijdens de zitting van de adviesraad 

ontmoet worden. 

 

Punt 3: Verkiezing van het bureau 

 

Het bureau is als volgt samengesteld: Roland STERN, voorzitter; Philippe CARON, 

ondervoorzitter; Marie-Paule BRAQUET, secretaris. Er wordt verduidelijkt dat Philippe 

CARON de Nederlandse taalrol vertegenwoordigt. Zo is de samenstelling van het bureau in 

overeenkomst met de wettelijke bepalingen. 

Monique VANDEN BAVIERE zorgt voor de vertaling van de documenten in het Nederlands. 



Françoise BREBART en Andrée VANWELDE zijn als plaatsvervangers van het secretariaat 

aangesteld. 

De Voorzitter stelt de dagorde op en roept de verenigingen van de adviesraad bijeen. 

De secretaris is belast met het opstellen van de notulen. 

 

Punt 4: Trombinoscope en deelname aan de commissies 

 

Trombinoscope: de leden zijn tevreden over dit initiatief, het doel is bereikt. 

Indien een lid deel uitmaakt van een commissie zal dit aangeduid worden op de trombinoscope. 

Deelname aan de vergaderingen: zie punt 2 (opmerking betreffende alinea “3. De 

Communicatie”. 

 

Punt 5: Tussenkomst van de gemeentelijke instanties 

 

De burgemeester herinnert eraan dat de termijn van de mandaten van de leden van de GAVS. 

Deze stemt overeen met de mandaten van de gemeenteraadsleden. De vernieuwing van de 

huidige mandaten zal begin 2025 plaatsvinden. 

De schepen Hang NGUYEN stelt de sociale assistenten Sophie PERMANNE en Espérance 

MUKASHYAKA voor, personeelsleden van de gemeente. Hun missie wordt in een 

gedetailleerde uiteenzetting toegelicht. 

Er is een nieuwe versie van De “Seniorengids” aangekondigd. De gids ligt regelmatig in 

handbereik van het publiek. Hij geeft een duidelijk overzicht van alle diensten die de gemeente 

ter beschikking stelt van de senioren. 

De Burgemeester wenst dat in de toekomst de belangrijkste punten met prioriteit behandeld 

worden en dus bovenaan op de orde van de dag geplaatst worden. 

 

Punt 6: Communicatie 1170 

 

Er wordt gevraagd de GAVS toegang te geven tot het officiële bestand van de gemeente om de 

senioren doelgericht te kunnen bereiken in het kader van de informatie die voor hen bestemd 

is. Omwille van wettelijke vertrouwelijkheidsredenen mag deze toegang niet toegestaan 

worden. 

Mevrouw Hang Nguyen heeft een alternatief voorstel: alle informatiecampagnes van de GAVS 

via het kanaal van de verschillende Vzw’s en aanverwante verenigingen doorgeven. De GAVS 

beschikt over de adressen van deze organismen. 

Anderzijds stellen de adressen die tijdens activiteiten van de GAVS of bij het verzenden van 

newsletters verzameld werden geen probleem, voor zover de betrokken personen hun akkoord 

hebben gegeven of informatie gevraagd hebben. 

 

Punt 7: distributie van de 1170 

 

Sommige leden merken op dat de distributie van het gemeenteblad 1170 soms gebrekkig 

verloopt. 

 

Punt 8: 3e leeftijd en de koepel 

 

Roland STERN, Jos STRAUVEN en Marie-Paule BRAQUET nemen deel aan deze 

vergaderingen. Op eenvoudige navraag bij het secretariaat zijn de notulen van de vergaderingen 

van 24/11 en 02/12/2021 verkrijgbaar voor de leden van de adviesraad. 



Jos STRAUVEN bericht dat hij tijdens deze vergadering de sociale assistente Clara DEBEKER 

ontmoet heeft, die als taak heeft zich voor de senioren van de gemeente in te zetten. Ze zou op 

één van onze volgende vergaderingen kunnen uitgenodigd worden om ons haar professionele 

ervaringen toe te lichten. 

 

Punt 9: Kerstnamiddag voor onze senioren 

 

Omwille van de sanitaire crisis werd de kerstnamiddag geannuleerd en zoals vorig jaar 

vervangen door de actie BOATAMO. 

 

Punt 10: Verbroedering met Chantilly 

 

Roland STERN heeft deelgenomen aan de reis naar Chantilly die tijdens het weekend van 11 

december 2021 plaatsvond. 

Mevrouw Hang NGUYEN stelt voor dat enkele leden van de GAVS zouden afgevaardigd 

worden naar het Verbroederingscomité en doet beroep op kandidaten die zich bij haar moeten 

aanmelden. Andere formules zijn eveneens mogelijk. 

François VERHULST denkt persoonlijk dat de GAVS zich aan zijn basisdoelstellingen zou 

moeten houden en zich niet verspreiden. 

 

Punt 11: Verslag met de Gemeenteraden 

 

Het Comité van de Europese Relaties is samengesteld door vertegenwoordigers van de lokale 

Vzw’s. Het reglement voorziet de benoeming van een lid van de GAVS of zijn 

vertegenwoordiger. Mevrouw Hang Nguyen legt uit welke rol en profiel verwacht wordt van 

deze vertegenwoordiger van de GAVS in dit comité en vraagt of iemand zich kandidaat wil 

stellen (vandaag of tijdens de volgende vergadering).Wat betreft de relaties van de GAVS met 

de gemeentelijke instanties dient eerst opgemerkt te worden dat de hoofdrol van de GAVS erin 

bestaat de gemeente te helpen en raad te geven in het kader van zijn competenties. De 

burgemeester meldt dat de GAVS de mogelijkheid heeft de documenten die ter beschikking 

staan van de raadsleden in te zien en ingelicht te worden over de beslissingen van het college. 

Het College kan de GAVS vragen zijn mening te geven over een of ander onderwerp. 

Anderzijds mag de GAVS bij het College vragen indienen die in hun midden besproken werden 

(cf. de vraag over de digitale kloof onder het mandaat van de vorige GAVS) 

 

Punten 12 en 13: het woord aan de verantwoordelijken van de commissies 

 

Wat betreft de praattafels vond er tot op heden geen vergadering plaats. De wijze van 

organisatie van deze tafels wordt overlegd. 

De commissie voor informatica van de GAVS is wel reeds samengekomen. 

Ter zake deelt Thierry JONCKHEERE aan de adviesraad mee dat de gemeente zopas haar eigen 

commissie “digitale Kloof” heeft opgericht. Deze laatste zal een tekst voorleggen aan het 

college om de situatie in de gemeente de onderzoeken. Het college zal een beslissing moeten 

nemen die toelaat meer duidelijkheid te scheppen in eenieders intenties. 

 

Punt 14: Vriendschappelijke samenkomst 

 

Op initiatief van Roland STERN vindt er op donderdag 6 januari 2022 om 15u een informele 

en gezellige samenkomst plaats onder vorm van een Driekoningentaart ten huize van Claire 

BEGON, Dries, 35 – 1170 Brussel. Alle leden van de GAVS zijn hartelijk welkom. 



 

Punt 15: Bezoek aan de gemeentelijke instellingen 

 

Het bezoek aan de gemeentelijke instellingen staat ter discussie. Het blijkt dat de GAVS vooral 

geïnteresseerd is in de ontmoeting met de sociale diensten (waaronder het OCMW) en de 

algemene diensten waarmee de GAVS zou kunnen samenwerken. Wat betreft de praktische 

organisatie is overeengekomen dat de afvaardiging van de GAVS zal bestaan uit een lid per 

interne commissie. 

Valérie Van CAENEGHEM zal de GAVS een schema van dit bezoek voorstellen. Ze zal ook 

de werking van het elektronisch adres en het telefoonnummer van de GAVS nakijken. 

 

Punt 16: Varia 

 

De data voor de vergaderingen zijn bevestigd en de zalen zijn gereserveerd. Ter herinnering: 

- Maandag 10 januari 2022 

- Maandag 14 februari 2022 

- Maandag 14 maart 2022 - Raadszaal 

- Maandag 11 april 2022 

- Maandag 9 mei 2022 

- Maandag 13 juni - Raadszaal 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 


